
Un balanç satisfactori  és  el  que  fan  les  esta-

cions d’esquí de les comarques gironines amb

relació al pont de la Puríssima. En aquest sen-

tit,  esperen  que  pugui  “marcar  l’inici  d’una

bona temporada”. En declaracions a l’ACN, el



director  de  La  Molina,  Xavier  Perpinyà,  va

destacar l’empremta econòmica per al territori

que ha suposat l’obertura de l’estació a partir

del divendres, arribant als catorze quilòmetres

esquiables.  “Obrir  és  important  perquè  les

estacions d’esquí som el motor, la indústria del

territori,  que  repercuteix  en  els  lloguers,

restaurants i hotels.” En la mateixa línia es va

expressar  el  director  de  Vallter,  Enric  Serra,

que va agrair  haver  pogut  obrir  pel  pont  “en

unes condicions similars a les de l’any passat”.

“No  hem  començat  amb  molt  domini  es-

quiable, però hem tingut una mica més d’afora-

ment que l’any passat; també han pogut trebal-

lar les escoles d’esquí i el servei de restauració.

A banda, hem programat moltes activitats fa-

miliars.”

Pel que fa als apartaments turístics, l’ocupació

ha estat bona, sobretot al Pirineu, amb ocupa-

cions  de  prop  del  90%.  La  presidenta  de

l’Associació  Turística  d’Apartaments  Costa

Brava-Pirineu de Girona, Esther Torrent, va in-

dicar  que  l’ocupació  pel  pont  a  la  ciutat  de

Girona  ha  estat  del  70%.  El  president  de

l’Associació  de  Càmpings  de  Girona,  Miquel

Gotanegra, va fer un bon balanç de l’ocupació

dels  càmpings  d’interior  i  de  muntanya.  Per

Gotanegra,  es  pensa poc en els  càmpings  del

litoral com a destinació d’hivern. Va remarcar

que els que estan oberts a la costa tenen clients

centreeuropeus  que  busquen hiverns  temper-

ats.


